

10 Jan Robert Leegte (NL) untitled (ornaments)

2006, Video, 10 min.
Text Jan Robert Leegte
Auflage 18+2
€ 300,- (inkl. UST)

Das Video "untitled (ornaments)" ist Jan Robert Leegtes Fortführung der Auseinandersetzung mit den Bedingungen skulpturaler Arbeit. In dem Video, einer Serie von "screen-installations", wird computer-generiertes Material mit Realaufnahmen zu einer ausschnittweisen Untersuchung der städtischen Umwelt kombiniert. Dabei dreht sich das Video um das gerade in Wien nicht unbekannt Thema "Ornamentalität", indem es dem Verhältnis von Ornament, Scraffito und dem Graphical User Interface nachgeht.

Jan Robert Leegte's video "untitled (ornaments)" is a work in progress involving research on the properties of the sculptural experience. In this work, a series of "screen-installations" will combine computer-generated material with actual footage, resulting in a humble introspective of the physical urban world as we know it. This video will be interacting with the, in Vienna, not unknown topic of "ornamentality", circling around the relationship between ornaments, sgraffito and the Graphical User Interface.

